

## 厦门广信隆技术服务有限公司

Al-Baqara Certification

### 认证收费标准

#### Certification Fee Standards

文件编号：  
(Document No.) ABC-PD-001

版本号：  
(Version No.) A1

编制：(Compiled by) 韩锐

审核：(Reviewed by) 张涛

批准：(Approved by) 沙忠虎

修订日期：  
(Revision Date) 2022.8.1

发布日期 (Issuance Date) :

**2022.8.1**

实施日期 (Implementation Date) :

**2022.8.1**

---

修订次数 (Revision Times)	修订日期 (Revision Date)	修改内容/原因 (Modification Content/Reason)	更改人 (Modifier)	审核人 (Reviewer)	批准人 (Approver)
1	2026.3.16	<p>1. 统一公司简称及文件编号规则，</p> <p>Unify the company abbreviation and document numbering rules</p> <p>2. 细化费用项目说明，规范表述逻辑，提升可读性；</p> <p>Refine the description of fee items, standardize the expression logic, and improve readability.</p>	韩锐	于雪洁	沙忠虎

## 认证收费标准

### Certification Fee Standards

#### 1 目的 (Purpose)

明确本机构出口哈拉产品认证相关收费项目、标准及收取规则，规范收费管理流程，保障申请方、获证组织及本机构的合法权益，确保收费工作公开、公正、透明，为认证服务的有序开展提供依据。

Clarify the relevant fee items, standards and collection rules for export Halal product certification of the institution, standardize the fee management process, protect the legitimate rights and interests of applicants, certified organizations and the institution, ensure that the fee collection work is open, fair and transparent, and provide a basis for the orderly development of certification services.

#### 2 适用范围 (Scope)

本标准适用于本机构出口哈拉产品认证活动中所有相关费用的核算、收取、变更及管理，涵盖认证申请、注册、证书管理、标志使用、样品检测、现场检查等全流程收费事项，适用于所有申请方及获证组织。

This standard applies to the calculation, collection, modification and management of all relevant fees in the export Halal product certification activities of the institution, covering the whole process of fee items such as certification application, registration, certificate management, mark use, sample testing and on-site inspection, and applies to all applicants and certified organizations.

#### 3 收费标准 (Fee Standards)

序号 Serial No.	项目 Project	标准 Standard	说明 Description
1	申请费 Application Fee	5000	再申请/证书变更申请此项不发生 Re application/certificate change request This item does not occur
2	注册费 Registration Fee	10000	注册年费每年 Annual registration fee per year
3	检查费 Inspection fees	5000	每人日，其中包括文件审核、现场检查及 检查报告编写时间，至少 2 个人日。 Per person/day, including time for document review, site inspection and inspection report preparation, at least 2 person days.

4	审核费和发证费 Audit fee and certification fee	5000	包括英文证书,及产品明细附件 Includes English certificate, and product details attached
5	标志使用费 Logo usage fee	2000	每个产品单元每年 2000 元,不使用 HALAL LOGO 不收费 2000 per product unit per year, no charge for not using the HALAL logo

备注 (Remark) :

1、屠宰企业及肉类熟食品加工企业根据注册国家不同请单独索取报价;

Remarks: 1 Slaughterers and meat cooked food processors are invited to request separate quotations depending on the country of registration.

2、发货单证 halal certificate (consignee notes), 每吨 30 元, 最低 50 元每证, 部分国家要求动物源制品每货柜提供单证;

Shipping documents halal certificate (consignee notes), 30 yuan per ton, minimum 50 yuan per certificate, some countries require products of animal origin to provide documents per container.

屠宰证明 (halal slaughtering certificate) 每吨 30 元, 最低 50 元每证;

Slaughtering certificate (halal slaughtering certificate) at \$30 per tonne with a minimum of \$50 per certificate.

3、证书补发费: 证书正本 200 元、附件 50 元每张;

Certificate replacement fee: RMB 200 for the original certificate and RMB 50 for each attachment.

4、现场检查时发生的必要的交通费用由企业负担;

The necessary transport costs incurred during the on-site inspection shall be borne by the enterprise.

5、若有不符合项现场验证及客户投诉、特殊事件发生需跟踪调查时, 按照实际发生的人天数收取相关费用。

If there are non-conformities on site verification and customer complaints, special events occurring that require follow-up investigation, the relevant fees will be charged in accordance with the actual number of person days incurred.